
CONSIDER DONATING TO THE CAC’s ACTIVITIES AND SCHOLARSHIPS

Desmond Conacher Scholarship 
This scholarship is offered in memory of Desmond Conacher. Its purpose is to assist and encourage a young scholar entering graduate studies 
in classics. Its current value has increased to $3,000 last year, and we would like to continue to see it rise! 
 
Contests  
Over $2000 in prizes are distributed to students each year, including the Peter Lawson Smith Prize in Latin ($150), and the Margaret  
Thompson Prize in Greek ($150). 
 
John Geyssen Subsidy  
The CAC has established a fund to provide assistance for institutions hosting speakers on the three CAC lecture tours (Western tour, Central 
tour, and Atlantic tour). Help to ensure that the lecturers address as many audiences as possible! 
 
Mosaic Scholarship (*new award*) 
This newly established scholarship, worth $500, is awarded to a promising undergraduate student of Classics who identifies with an historically 
underrepresented group in Canada, such as visible minorities and indigenous populations. Donations will ensure the stability of this scholarship 
and increase its value.  
 
Travel Assistance 
This fund helps offset the travel costs of graduate students and PhDs without a permanent position who attend the AGM.  
 
Women’s Network Bursary (*new award*) 
The WN Bursary provides various supports to members of the CAC. 
 
General Fund 
Are you having difficulty deciding which initiative to support? The General Fund assists all of the CAC’s activities.  
 
You can make a donation through the CAC’s website (https://www.cac-scec.ca/), by scanning the QR code, or by cheque payable to “The  
Classical Association of Canada” and sent c/o Pauline Ripat, Treasurer, CAC, Department of Classics, University of Winnipeg, 515 Portage 
Avenue, Winnipeg, MB, R3B 2E9. 
  
Donations over $20 receive an official tax receipt. 

Bruce Robertson



ENVISAGEZ DE FAIRE UN DON AUX ACTIVITIÉS ET BOURSES DE LA SCÉC
La Bourse Desmond Conacher 
Cette bourse est offerte en mémoire de Desmond Conacher. Ses objectifs sont d’encourager et de soutenir financièrement un jeune étudiant 
entreprenant des études supérieures en études classiques au Canada. Sa valeur actuelle est 3 000 $, et nous aimerions la voir augmenter ! 
 
Concours 
Plus que 2 000 $ en prix sont décernés aux étudiants chaque année, y compris la  
Bourse Peter Lawson Smith (150 $) et la Bourse Margaret Thompson (150 $). 
 
Fonds John Geyssen pour les tournées de conférences 
La SCÉC a institué un fond pour offrir un soutien financier aux départements ou programmes qui reçoivent un orateur invité dans le cadre de 
l’une des trois tournées de conférences (Tournée de l’Ouest, Tournée du Centre, Tournée de l’Atlantique).  Faites un don a ce fonds pour vous 
assurer que les orateurs s'adressent au plus grand auditoire possible ! 
 
La Bourse Mosaïque en études classiques  
D'une valeur de 500 $, cette bourse est décernée à un étudiant prometteur d'un groupe historiquement sous-représenté au Canada, comme 
les minorités visibles et les populations autochtones. Les dons assureront la stabilité de cette bourse et augmenteront sa valeur. 
 
Soutien financier pour frais de voyage 
Ce fonds aide à compenser les frais de voyage pour l’àssemblé générale annuelle, pour les étudiants et détenteurs de doctorat sans position 
permanente.  
 
La Bourse du Réseau des femmes  
La Bourse du Réseau des femmes soutient diverses activités pour les membres de la SCÉC. 
 
Fonds général 
Avez-vous de la difficulté à décider quel fonds soutenir? Le Fonds general aide toutes les activités de la SCÉC.  
 
Vous pouvez faire un don sur le site web de la SCÉC (https://www.cac-scec.ca/fr/la-societe/), en scannant ce code QR, ou par chèque à l'ordre 
de «La Société canadienne des études classiques » (veuillez l’envoyer à l'attention de Pauline Ripat, trésorière, SCÉC, Département des  
classiques, Université de Winnipeg, 515 Portage Avenue, Winnipeg, MB, R3B 2E9). 
 
Les dons de plus de 20 $ reçoivent un reçu officiel pour fins d’impôts 


